
Zápis z 15. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava, které se konalo dne 23.04.2025 
v 16:30 hod. ve velkém sále Národního domu Doubrava 

 
Zahájení v 16:30 hod.                                    Ukončení v 19:00 hod.  
 
Zahájení a procesní záležitosti  
Schůzi zahájila a řídila paní starostka Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková. 

Procesní záležitosti:     
Z celkového počtu 15 členů zastupitelstva obce bylo při zahájení přítomno 11 členů. Ze 
zasedání se omluvili pan Branny Vojtěch, paní Ing. Gurányiová Kateřina a paní Penkalová 
Ivana, pan MUDr. Spurný Pavel oznámil pozdější příchod. 

Přítomni:  
Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Ing. Hanzel Marek, Chojnová Jolana, Mgr. Jasenková Radomíra, 
Bc. Kalina Ivo, Kielkovský Jiří, Kursová Anna, Ing. Mikulová Klára, Mgr. Murycová Dáša, 
Piperková Gabriela, MUDr. Pavel Spurný (od 17:00 hodin), Ing. Vrubel Petr 

Nepřítomni: Branny Vojtěch, Ing. Gurányiová Kateřina, Penkalová Ivana 
 

Paní starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce je usnášeníschopné.  

Zapisovatelkou byla učena paní Mgr. Šmídová Miroslava. 

Ověřovateli zápisu byli určeni pan Ing. Hanzel Marek a pan Ing. Vrubel Petr. 
 
Paní starostka upozornila na skutečnost, že pro účely vyhotovení zápisu ze zasedání je 
prováděn zvukový záznam a rovněž videozáznam. Uvedla, že pro přihlášení občanů do 
diskuse jsou připraveny písemné přihlášky. Zároveň požádala občany, kteří se přihlásí do 
rozpravy a diskuse, aby vždy hovořili na připravený mikrofon.    
 

Volba návrhové komise 

O funkci předsedy návrhové komise projevila zájem paní Ing. Mikulová Klára.   

Usnesení č.: 192/15/2025  
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
předsedou návrhové komise paní Ing. Kláru Mikulovou. 

Hlasování:  
pro – 11 
 
Do funkce členky návrhové komise byla starostkou obce navržena paní Chojnová Jolana a 
paní Mgr. Jasenková Radomíra se o funkci přihlásila sama.   

Usnesení č.: 193/15/2025 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
členy návrhové komise paní Mgr. Radomíru Jasenkovou a paní Jolanu Chojnovou. 

Hlasování:  
pro – 11 
 

Připomínky k zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny.   

Paní starostka seznámila přítomné s návrhem programu zasedání. 



Program: 
Zahájení a procesní záležitosti 
1. Informace o činnosti orgánů obce (1/15Z) 
2. Podnět č. 1 na změnu Územního plánu Doubrava (2/15Z) 
3. Podnět č. 2 na změnu Územního plánu Doubrava (3/15Z) 
4. Bezúplatný převod ČOV (4/15Z) 
5. Strategický plán rozvoje obce Doubrava 2025-2035 (5/15Z) 
6. Projekt pošta Partner (6/15Z) 
7. Pravidla obce Doubrava pro udělování označení „Čestný hrob“ (7/15Z) 
8. Návrh na udělení označení „Čestný hrob“ pro hrob MUDr. Romana Ivance (8/15Z) 
9. Bezúplatný převod pozemku (9/15Z) 
10. Organizační záležitosti  
11. Diskuse a závěr 
 
Poté paní starostka vznesla dotaz, zda někdo z členů zastupitelstva navrhuje zařazení 
nějakého bodu do programu zasedání, a protože žádný návrh nepadl, požádala předsedkyni 
návrhové komise o přečtení návrhu na usnesení. 

Usnesení č.: 194/15/2025 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání   
s c h v a l u j e   
program 15. zasedání zastupitelstva obce Doubrava konaného dne 23.04.2025. 
Zahájení a procesní záležitosti 
1. Informace o činnosti orgánů obce (1/15Z) 
2. Podnět č. 1 na změnu Územního plánu Doubrava (2/15Z) 
3. Podnět č. 2 na změnu Územního plánu Doubrava (3/15Z) 
4. Bezúplatný převod ČOV (4/15Z) 
5. Strategický plán rozvoje obce Doubrava 2025-2035 (5/15Z) 
6. Projekt pošta Partner (6/15Z) 
7. Pravidla obce Doubrava pro udělování označení „Čestný hrob“ (7/15Z) 
8. Návrh na udělení označení „Čestný hrob“ pro hrob MUDr. Romana Ivance (8/15Z) 
9. Bezúplatný převod pozemku (9/15Z) 
10. Organizační záležitosti  
11. Diskuse a závěr 

Hlasování:  
pro – 11 
 

1. Informace o činnosti orgánů obce (1/15Z) 

Informace za radu obce sdělila paní starostka a mj. hovořila o jednání komise pro hornickou 
činnost a rekultivace, na kterém byli její členové seznámeni se studií dvou bytových domů, o 
předávce staveniště veřejných sportovišť, dokončené projektové dokumentaci na rekonstrukci 
technických instalací školní kuchyně s tím, že s ohledem na platnost revize elektro rozvodů do 
31.12.2026, bude po dohodě s ředitelem ZS a MŠ rekonstrukce provedena v roce 2026. Dále 
se zmínila o zahájení svozu bio odpadu, o nárůstu odběru tohoto odpadu ve sběrném dvoře 
v souvislosti s úpravou zákona o ovzduší, kterou bylo zakázáno pálení bio odpadu, o 
rozmístění čtyř kontejnerů na textil a o poskytnutých neinvestičních dotacích spolkům a 
církvím. 

V rozpravě vznesla paní Mgr. Murycová dotaz na výběr firmy a termín zahájení prací spojených 
s rekonstrukcí zámku včetně termínu, ve kterém musí být práce dokončeny. 

 



K tomu paní starostka sdělila, že se pracuje na energetickém posudku a průkazu energetické 
náročnosti budovy drábovny, že až poté může být zahájeno výběrové řízení na zhotovitele a 
dodala, že rekonstrukce musí být hotova nejpozději do konce roku 2027. 

Dále se paní Mgr. Murycová dotázala na financování infrastruktury v obci, tj. k čemu se 
zpracovává projektová dokumentace a zda se předpokládá, že do konce prosince by mělo být 
vyřešeno financování. 

K tomu paní starostka sdělila, že se na projektové dokumentaci pracuje a že s tím souvisí i 
další bod jednání, a to převod ČOV a tedy záleží, zda bude převod schválen. 

V další části proběhla mezi panem Kielkovským a paní starostkou diskuze o předpokládaných 
nákladech na opravu zámku. Paní starostka uvedla, že předběžný rozpočet je 71 mil. korun, 
ale kolik bude oprava stát, bude znáno až po soutěži, což následně sdělí. 

Poté se paní starostka dotázala členů kontrolního výboru, zda chtějí doplnit předložené 
materiály a uvedla, že v zápisu z jednání kontrolního výboru bylo uvedeno, že nebylo doloženo 
vyjádření kontrolované osoby ke kontrole 5/2024 a dodala, že písemné vyjádření ke kontrole 
bylo součástí materiálu pro jednání zastupitelstva dne 11.12.2024. 

K tomu paní Mgr. Jasenková sdělila, že se jednalo o písemnou odpověď ke kontrole, která se 
týkala zimní údržby a dotázala se paní starostky, u kterého materiálu to vyjádření mělo být. 

Paní starostka uvedla, že u materiálu výborů z 11.12.2024.  

K finančnímu výboru vystoupil krátce pan Bc. Kalina a paní Ing. Mikulová odkázala na 
materiály. 

Pan Kielkovský vznesl dotaz na paní Ing. Mikulovou, proč mu neodpověděla na jeho žádost 
týkající se Zpravodaje. 

Paní Ing. Mikulová sdělila, že odpověď poslala, má ji v odeslané poště a že neobdržela zprávu 
o nedoručeném mailu, načež s omluvou dodala, že mail pošle znovu. 

Pan Kielkovský poděkoval za přehodnocení recyklovaného papíru u Zpravodaje.  

Poté paní starostka hovořila o tom, že přestože opakovaně nedošlo ke zvolení předsedy 
kontrolního výboru, nejsou do dnešního zasedání zařazeny body volba předsedy kontrolního 
výboru ani pověření člena výboru plněním úkolů předsedy a dotázala se, zda má někdo zájem 
doplnit program zasedání o některý z bodů. 

K tomu pan Kielkovský sdělil, že z jejich strany bylo na zasedáních opakovaně navrženo 
navýšení počtu členů kontrolního výboru, že s tím souvisí funkce předsedy, ale návrh neprošel, 
a teď je vytýkáno, že kontrolní výbor nemá předsedu. 

Nikdo z přítomných zastupitelů o doplnění programu zasedání neprojevil zájem. 

Následně paní starostka zrekapitulovala, že na 1. zasedání zastupitelstva, které se konalo 
14.12.2022, byla všemi 14 zastupiteli paní zastupitelka Mgr. Dáša Murycová zvolena 
předsedkyní kontrolního výboru a pokračovala, že zastupitelé věřili a spoléhali na paní Dášu 
Murycovou jako na bývalou starostku, u které se předpokládala znalost právních norem, přesto 
paní Mgr. Murycová již na 3. zasedání zastupitelstva na svou funkci rezignovala. Dále sdělila, 
že na 1. zasedání zastupitelstva totožného data byl určen počet členů ve výborech na pět a 
na 2. zasedání zastupitelstva dne 22.02.2023 byli zvoleni členové pan Jiří Kielkovský, paní 
Mgr. Radomíra Jasenková a pan Pavel Liberda a následně nikdo další osobně neprojevil zájem 
o práci v kontrolním výboru a dodala, že to bylo důvodem, proč zastupitelstvo obce na svém 
ale až 6. zasedání dne 13.09.2023 rozhodlo o snížení počtu členů kontrolního výboru na 3 
členy.  

Paní Mgr. Murycová sdělila, že si našla materiál z prosincového zastupitelstva a vyjádření ke 
kanalizačním přípojkám tam není a dohledala také únorový materiál, v němž vyjádření také 
nebylo a vyzvala přítomné členy komise, kteří žádosti o dary posuzovali, k vyjádření, neboť 
jak dodala, zastupitelé chtějí znát důvody poskytnutí finančního daru na vnitřní kanalizační 



rozvody. Dále se vyjádřila ke své rezignaci, kterou, jak uvedla, učinila poté, co na zastupitelstvu 
byl návrh na její odvolání z důvodu nedodržování zákona o obcích. A pokračovala, že 
k záležitosti se dotazovala na Ministerstvu vnitra a s písemnou odpovědí seznámila 
zastupitele, přičemž v ní bylo uvedeno, že jednací řád výboru není povinný, rozhodující je 
zákon o obcích a krok kontrolního výboru nebyl v žádném případě porušením, byla to iniciační 
činnost výboru, kdy bylo navrhováno, aby byl v souladu se zákonem jednací řád výboru 
doplněn o kontrolu usnesení rady obce. Na závěr dodala, že do dnešního dne se jí nedostalo 
omluvy za toto křivé obvinění. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Na zasedání se v čase 1700 dostavil zastupitel pan MUDr. Pavel Spurný.  

Celkový stav přítomných zastupitelů 12. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Na to reagovala paní starostka přečtením vyjádření kontrolované osoby k zápisu z kontroly 
5/2024. 

K tomu vystoupila nejprve paní Mgr. Jasenková, která sdělila, že byl zjištěn nesoulad se 
smlouvou, protože v zásadách je uvedeno, že dar bude poskytnut na vnější kanalizaci a byla 
proplacena kanalizace vnitřní, a že k tomu kontrolní výbor žádné vyjádření neobdržel. 

O slovo se přihlásil pan Kielkovský a uvedl, že paní starostka přečetla, jaké podmínky byly 
splněny, ale že se nezmínila o závadě, kterou kontrolní výbor zjistil, přičemž panem Szostokem 
bylo doporučeno zvážit poskytnutí daru. 

Paní starostka sdělila, že k posuzování splnění podmínek byla určena komise a ta to 
předkládala radě obce. Součástí komise není starosta, kontrolovaná osoba se již vyjádřila a 
ona k tomu nemá co dodat. 

Pan Kielkovský se vyjádřil k předchozí rekapitulaci paní starostky týkající se kontrolního 
výboru, neboť dle něho v ní bylo několik nepřesností s tím, že jednu již připomínkovala paní 
Mgr. Murycová, která svoji rezignaci podala až poté, co měla být navržena na odvolání a ta 
další se týkala toho, že nikdo nechtěl pracovat v kontrolním výboru. Dále proběhla diskuze 
mezi panem Kielkovským, paní starostkou a paní Mgr. Jasenkovou ohledně rozšíření počtu 
členů kontrolního výboru a zájmu o práci v tomto výboru. 

Paní Mgr. Murycová se ve svém příspěvku vrátila ke komisi pro posuzování žádostí o finanční 
dary a sdělila, že pan místostarosta byl jedním z členů komise a jako člen rady obce tuto 
přesvědčil, že žádost je v souladu se zásadami. Dále dodala, že se pan Vrubel nevyjádřil 
tenkrát k materiálu kontrolního výboru a že nyní také mlčí, a vyzvala ho k vyjádření. 

Pan Ing. Vrubel reagoval, že jsou mu paní Mgr. Murycovou podsouvány odpovědi a sdělil, že 
si nevybavuje, o kterou konkrétní žádost šlo, že jich podepisoval docela dost a nepamatuje si, 
kdo tam měl jaký materiál, kudy to vedlo a kde to zasahovalo, a že se záležitost může projednat 
na dalším zastupitelstvu. 

 

Usnesení č.: 195/15/2025 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání  
b e r e  n a  v ě d o m í  
1. Informaci o činnosti rady obce. 
2. Informaci o činnosti kontrolního výboru. 
3. Informaci o činnosti finančního výboru. 
4. Informaci o činnosti Redakční rady Zpravodaje obce Doubrava. 

Hlasování: 
pro – 12 



2. Podnět č. 1 na změnu Územního plánu Doubrava – pozemky parc. č. 2786, 2787, 2788, 
2789 a 2790 v k. ú.  Doubrava u Orlové (2/15Z) 

Pan Ing. Szostok sdělil, že jde o opakovaně předložený materiál, neboť k němu na 
předchozím zasedání nebylo přijato žádné usnesení a popsal, že se jedná o soubor 
pozemků o celkové ploše 4.248 m2, podnět podal vlastník pozemků a pozemky se 
nacházejí v ploše rezervy, tedy v ploše navržené pro výstavbu. Dále pokračoval, že je 
nutné prověřit studií podmínky dopravní obsluhy, napojení na technickou infrastrukturu, 
propojení ploch, kvalitu zemědělské půdy a další, a protože tato ještě nebyla zpracována, 
nedoporučuje samostatné vynětí předmětných pozemků z plochy rezervy, protože by to 
mohlo ztížit prověření plochy rezervy jako celku.  

K tomu paní starostka doplnila, že ve změně územního plánu č. 2 bylo vymezeno území 
obce ke stavu k 01.07.2022, tedy za předchozího vedení obce, přičemž nikdo ze 
zastupitelů nerozporoval vydání změny č. 2 a pokračovala, že součástí této změny byly i 
pozemky uvedené v podnětu a že na 8. zasedání zastupitelstva obce dne 13.12.2023 byla 
schválena zpráva o uplatňování územního plánu za období 4/2019 až 6/2023, která 
zmiňuje, že v obci jsou k dispozici volné zastavitelné plochy ve vyhovujícím množství.  

K projednávanému bodu vystoupil pan ……………………. s odůvodněním svého podnětu 
a dotázal se, co je nutné udělat, aby došlo ke změně územního plánu.  

K tomu se vyjádřil pan Ing. Szostok a doporučil předkladateli podnětu, aby si podal novou 
žádost, ale v klasickém režimu s tím, že tato bude zahrnuta ke všem již podaným 
podnětům, jež budou posuzovány v rámci celku a vyhodnocovány v rámci zprávy o 
uplatňování územního plánu v prosinci tohoto roku. 

Dále pan ……………….. upozornil na sesedání půdy v okolí zrealizované kanalizace.  

Na závěr projednávaného bodu paní starostka ještě uvedla, že se přiklání k  tomu, aby 
žádosti nebylo vyhověno, ale ne proto, že obec nemá zájem, aby se v ní stavělo, ale proto, 
aby byly všechny podněty, které jsou v zásobníku, projednány komplexně.  

Usnesení č.: 196/15/2025 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
1 .  r o z h o d l o  

nevyhovět podnětu na změnu Územního plánu Doubrava týkající se převodu pozemků 
parc. č. 2786, 2787, 2788, 2789 a 2790 v k.ú. Doubrava u Orlové z Rezervy R2 (funkční 
využití NS) do zastavitelné plochy SB. 

2 .  n e s c h v a l u j e  
zadání změny Územního plánu Doubrava v rozsahu převodu pozemků parc. č. 2786, 2787, 
2788, 2789 a 2790 v k.ú. Doubrava u Orlové z Rezervy R2 (funkční využití NS) do 
zastavitelné plochy SB. 

Hlasování: 
pro – 8 
proti – 0 
zdržel se – 4 (Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková Radomíra, Kielkovský Jiří, Mgr. Murycová 

Dáša) 
 
3. Podnět č. 2 na změnu Územního plánu Doubrava – pozemky parc. č. 3283/5 a 3284  

v k. ú.  Doubrava u Orlové (3/15Z) 

Materiál předložil pan Ing. Szostok   s tím, že se jedná o dva pozemky o rozloze 2.410 m2, 
které jsou v části Hranice a jsou čistě v nezastavěném území a nedoporučuje žádosti vyhovět 
z důvodů uvedených při projednávání předchozího podnětu.  

Paní starostka dodala, že i k tomuto podnětu platí to, co již řekla ke změně č. 2 územního 
plánu a ke zprávě o uplatnění územního plánu při projednání předchozího bodu. 



Usnesení č.: 197/15/2025 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
1. r o z h o d l o  

nevyhovět podnětu na změnu Územního plánu Doubrava týkající se změny funkčního 
využití pozemků parc.č. 3283/5 a 3284 v k.ú. Doubrava u Orlové z plochy NS (plocha 
smíšená nezastavěného územní) do zastavitelné plochy SB (plocha smíšená obytná). 

2. n e s c h v a l u j e  
zadání změny Územního plánu Doubrava v rozsahu změny funkčního využití pozemků 
parc.č. 3283/5 a 3284 v k.ú. Doubrava u Orlové ze současné plochy NS do navrhované 
zastavitelné plochy SB. 

Hlasování:  
pro –  8 
proti – 0 
zdržel se – 4 (Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková Radomíra, Kielkovský Jiří, Mgr. Murycová 

Dáša) 
 
4. Bezúplatný převod čistíren odpadních vod (4/15Z) 

Materiál uvedl pan Slávik s tím, že se jedná o akci Příprava území Dědina, která počítá 
s výstavbou nové páteřní splaškové kanalizace, která povede přes celé centrum až k ČOV pod 
finskými domky, která je v majetku společnosti SmVaK. Vedle této ČOV má být postavena nová 
pro tuto kanalizaci. Dále sdělil, že se jedná o bezúplatný převod tří ČOV, jejichž stáří je více 
než 20 let, jsou pro obec neperspektivní, do 5 let by obec řešila jejich rekonstrukci nebo spíše 
stavbu nových, a proto je velmi vhodné je převést na SmVaK. 

Paní Mgr. Murycová se dotázala, jak je dohodnuto financování realizace infrastruktury pro další 
rozvoj obce, jejíž součástí je také hlavní kanalizační stoka, tedy v jakém režimu celá akce 
bude, zda bude realizace včetně výběrového řízení v režii obce. 

K tomu paní starostka uvedla, že přeložka navazuje na Dohodu o zajištění volné kapacity ČOV, 
kterou obec uzavřela s firmou SmVaK 29.12.2021 a kterou podepsala paní Mgr. Murycová, 
přičemž kapacita je obci držena do roku 2026 a dodala, že financování by mělo probíhat 
stejným způsobem jako kanalizace Na Hranicích a v lokalitě Nová. Přeložka byla 
komunikována s Ministerstvem financí, ta půjde na SmVaK a hradit ji bude Ministerstvo financí.  

K tomu se paní Mgr. Jasenková dotázala, co se stane, když obec nezíská finanční prostředky 
na realizaci a jaká je reálná šance, že obec prostředky získá. 

Paní starostka uvedla, že SmVaK odstoupí od smlouvy a obci čističky převede zpátky a 
pokračovala, že v letošním roce je obec v prioritách, že je to poslední věc, která obci chybí, že 
se ještě musí přepočítat páteřní komunikace, protože kalkulace jsou zastaralé, jejich platnost 
je 6 měsíců. Pokud jde o termín, paní starostka nevylučuje jednání s SmVaK o nějakém 
dodatku nebo dalším způsobu řešení situace.  

Usnesení č.: 198/15/2025 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
s c h v a l u j e  
1. ve smyslu ustanovení § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, 

bezúplatný převod čistíren odpadních vod BIO CLEANER BC12, nacházející se na 
pozemku parcel. č. 1174 a 1177/2 v k. ú. Doubrava u Orlové, MICRO 9A, nacházející se na 
pozemku parcel. č. 1162/1 v k. ú. Doubrava u Orlové a MICRO 2,5A, nacházející se na 
pozemku parcel. č. 1184/1 v k. ú. Doubrava u Orlové, z vlastnictví obce Doubrava do 
vlastnictví Severomoravské vodovody a kanalizace Ostrava a. s., IČ 45193665, se sídlem 
28. října 1235/169, Mariánské Hory, 709 00 Ostrava. 

2. uzavření Darovací smlouvy č. 20133 stavba A 80015 mezi obcí Doubrava a subjektem 



uvedeným v bodě 1, dle předloženého materiálu, předmětem daru jsou tři čistírny 
odpadních vod v majetku obce Doubrava. 

Hlasování: 
pro –12 
 

5. Strategický plán rozvoje obce Doubrava 2025-2035 (5/15Z)  

Materiál předložila paní starostka a sdělila, že není povinností obce tvořit strategický plán, ale 
že se jedná o poměrně důležitý dokument, a to zejména v případě získání dotací, neboť v řadě 
případů dotační programy vyžadují uvedení projektových záměrů ve strategickém plánu. Dále 
se zmínila o tom, že historicky první strategický plán zpracoval v roce 2015 bývalý starosta 
obce pan Mgr. Pavel Krsek. Po pěti letech zastupitelstvo schválilo jeho aktualizaci, další jeho 
aktualizace v roce 2020 však neproběhla. Paní starostka pokračovala, že předkládaný 
strategický plán v řadě věcí kopíruje strategický plán zpracovaný panem Mgr. Krskem, avšak 
databáze projektů je formulována co nejobecněji, a to z důvodu dotací, kdy není dopředu 
známo, jaké dotační tituly budou vyhlášeny. Na závěr svého vystoupení uvedla, že podněty na 
úpravu předloženého strategického plánu podaly paní Mgr. Dáša Murycová a paní Mgr. 
Radomíra Jasenková a že tyto podněty jsou jeho součástí. K projednávanému bodu vystoupila 
paní Mgr. Murycová a hovořila mj. o projektové dokumentaci páteřní komunikace.  

Usnesení č.: 199/15/2025 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
s c h v a l u j e  
Strategický plán rozvoje obce Doubrava 2025-2035 dle předloženého návrhu. 

Hlasování: 
pro –12 
 
6. Projekt pošta Partner (6/15Z) 

S projektem pošta Partner přítomné seznámil manažer České pošty pan Pastucha, který ve 
svém vystoupení popsal, v čem projekt spočívá, uvedl důvody, které vedou Českou poštu 
k hledání partnera a zodpověděl otázky zastupitelů. Paní starostka k projednávanému bodu 
uvedla, že obec poštu potřebuje, že v obci jsou starší občané, kteří služby využívají a dodala, 
že obec splňuje zákonné podmínky pro existenci pošty, tj. že v obci je stavební úřad a základní 
škola s prvním i druhým stupněm a že pevně doufá, že pošta v obci zůstane, ale že není 
v silách obce provozovat poštovní služby. 

Usnesení č.: 200/15/2025 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
1.   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci o projektu pošta Partner týkající se převedení pobočky České pošty Doubrava 
do režimu pošta Partner a nabídce zapojení obce do tohoto projektu. 

2.   n e s c h v a l u j e  
zapojení obce Doubrava do projektu pošta Partner. 

3.   u k l á d á  
hospodářsko správnímu odboru informovat Českou poštu, s.p. o stanovisku obce 
k projektu pošta Partner. 
Z: Mgr. Miroslava Šmídová 
T: 15.05.2025  

Hlasování: 
pro –12 
 



7.  Pravidla obce Doubrava pro udělování označení „Čestný hrob“ (7/15Z)   

Materiál předložila paní starostka s tím, že na 13. zasedání zastupitelstva obce byla 
projednána žádost o udělení označení „Čestný hrob“ pro hrob MUDr. Romana Ivance včetně 
požadavku provedení jeho opravy a následné údržby ze strany obce a pokračovala, že 
hlasování o této žádosti skončilo bez přijetí usnesení, a proto zastupitelstvo schválilo vytvoření 
tříčlenné pracovní skupiny, která pravidla připravila. V závěru pak zmínila podstatné body z 
těchto pravidel.  

Usnesení č.: 201/15/2025 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
s c h v a l u j e  
pravidla obce Doubrava pro udělování označení „Čestný hrob“. 

Hlasování: 
pro –12 
 
8. Návrh na udělení označení „Čestný hrob“ pro hrob MUDr. Romana Ivance (8/15Z) 

Materiál uvedla paní starostka slovy, že obec má nyní schválena pravidla a dle těchto pravidel 
o udělování označení „Čestný hrob“ rozhoduje ad hoc zastupitelstvo, přičemž u návrhu na 
udělení označení „Čestný hrob“ se hodnotí činnost zemřelého, zda byla mimořádně 
společensky prospěšná a všeobecně uznávaná a dodala, že dle pamětníků tyto podmínky 
činnost MUDr. Romana Ivance splňuje. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
Varianta A) doporučující předkladatelem 
s c h v a l u j e  
udělení označení hrobu MUDr. Romana Ivance ve skupině E, řada I, číslo hrobu 7, 8 na 
veřejném pohřebišti v Doubravě za „Čestný hrob“.  
Varianta B) 
n e s c h v a l u j e  
udělení označení hrobu MUDr. Romana Ivance ve skupině E, řada I, číslo hrobu 7, 8 na 
veřejném pohřebišti v Doubravě za „Čestný hrob“.  
 
Paní starostka sdělila, že nejprve se bude hlasovat o doporučené variantě. 

Usnesení č.: 202/15/2025 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
s c h v a l u j e  
udělení označení hrobu MUDr. Romana Ivance ve skupině E, řada I, číslo hrobu 7, 8 na 
veřejném pohřebišti v Doubravě za „Čestný hrob“.  

Hlasování:  
pro – 12 
 
9. Bezúplatný převod nemovité věci (pozemku) (9/15Z) 

K předloženému materiálu paní starostka uvedla, že se jedná o pozemek, o jehož koupi od 
Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových jednalo zastupitelstvo na svém druhém 
zasedání v roce 2022 za kupní cenu 99.700 korun a že se jedná o pozemek, kde jsou vstupy 
do bytových jednotek domu čp. 130. Pro úplnost dodala, že neschválením koupě obec ušetřila 
necelých 100 tisíc korun a že Zastupitelstvo Moravskoslezského kraje 17.03.2025 darování 
předmětných pozemků již schválilo. 

Usnesení č.: 203/15/2025 



Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
s c h v a l u j e  
1. ve smyslu ustanovení § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, 

bezúplatné přijetí pozemku parcel. č. 3/2, vedený jako druh pozemku ostatní plocha, ve 
vlastnictví Moravskoslezského kraje, IČO: 70890692, se sídlem 28. října 2771/117, 702 00 
Ostrava. 

2. uzavření Darovací smlouvy mezi obcí Doubrava a subjektem uvedeným v bodě 1, dle 
předloženého materiálu, předmětem daru je pozemek parcel. č. 3/2 v k. ú. Doubrava u 
Orlové. 

Hlasování:  
pro – 12 
 
10. Organizační záležitosti 

V rámci bodu organizační záležitosti paní starostka přítomné pozvala na pietní akty, které se 
uskuteční ve středu 07.05.2025 od 10:00 hodin na hřbitově v Doubravě k uctění památky 40 
let od důlního neštěstí na dole Doubrava, při němž přišlo o život 25 horníků a záchranářů a od 
16:00 ke Dni vítězství, který proběhne před obecním úřadem. 
 
11. Diskuse a závěr 

V diskusi vystoupili občané pan …………………. s příspěvkem týkajícím se komunikace se 
sousedy položením otázky na starostku obce, zda je pro ni normální nadávat sousedům do 
hajzlů a tykat jim, což se stalo přímo jemu 12.04.2025. Na to reagovala paní starostka slovy, 
že věc není předmětem zasedání zastupitelstva obce a že to neřekla jako starostka obce, že 
čerpala dovolenou, a ani obec neřeší tyto záležitosti a dodala, že se k tomu dále nechce 
vyjadřovat, protože by musela popsat, co všechno jim způsobil a že hajzl podle wikipedie 
znamená nedobrý člověk. K tomu dále proběhla osobní výměna názorů mezi paní starostkou 
a panem ……………, do které se zapojila paní ……………. s dotazem na paní starostku stran 
slušného chování a co dělá, když s ní někdo komunikuje a popsala situaci starou dva roky, kdy 
k nim na udání ve věci rušení nočního klidu přijela Policie ČR a také paní Mgr. Murycová, která 
uvedla, že starosta obce má nepřetržitou pracovní dobu a po dobu jeho nepřítomnosti ho 
v plném rozsahu zastupuje místostarosta.  

Jako další v diskusi vystoupil pan ………………… s dotazy, které se týkaly dotace a nákladů 
na rekonstrukci doubravského zámku, k údržbě zeleně v jeho okolí, zejména náletových dřevin 
prorůstajících do základů zámku, k osobě ředitele školy, který měl zakázat členům 
pedagogického sboru vystupovat na zastupitelstvu a kterému podal dotazy a podněty, a čeká 
na jeho vyjádření, a k zabezpečení objektu zámku. Na dotazy pana ………… odpověděla paní 
starostka slovy, že k dotaci a nákladům na rekonstrukci zámku se již opakovaně vyjádřila a 
částku sdělí, až bude známa po vysoutěžení zhotovitele, že zámek přešel do majetku obce 
v roce 2015, a že zde po celou dobu žádná údržba zeleně neprobíhala a pokud jde o ředitele 
školy, tak že s odpovědí na dotazy a podněty jemu adresované, se má obrátit přímo na něho. 
Paní Mgr. Murycová reagovala na slova paní starostky ohledně údržby zámku a sdělila, že 
není pravdou, že žádná údržba k zastavení chátrání zámku neprobíhala a popsala opravy části 
propadlé střechy, krovu a komína provedené v roce 2019 z dotace Ministerstva kultury a průřez 
stromů v okolí zámku provedený společností OKD.  

Paní Mgr. Murycová veřejně prohlásila, že pokud jde na obecní úřad za některým úředníkem, 
tak přichází a jedná vždy z pozice zastupitelky nebo občanky obce, nikoliv jako pedagog školy.    

Po ukončení diskuse požádala paní starostka předsedkyni návrhové komise o přečtení zprávy.  

 
Zpráva návrhové komise: 
Návrhová komise posoudila průběh dnešního zasedání zastupitelstva s tímto závěrem:  

1. Návrhová komise sděluje, že v průběhu jednání zastupitelstva obce nebyly návrhové 



komisi doručeny žádné návrhy na změny nebo úpravy přijatých usnesení z dnešního 
zasedání, ani nové návrhy na usnesení, o kterých by mělo zastupitelstvo jednat 
a hlasovat.  

2. Návrhová komise konstatuje, že usnesení k jednotlivým bodům programu projednaným 
na dnešním zasedání zastupitelstva byla platně přijata.  

 
Po přečtení zprávy paní starostka ukončila zasedání. 
 
Zapsala: Mgr. Miroslava Šmídová 
  
Dne 05.05.2025 
 
Ověřovatelé zápisu     Ing. Hanzel Marek ....................................................................... 
 
 

Ing. Vrubel Petr ..………............................................................... 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková 
starostka obce Doubrava  
 
 
 
 


